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Zápisnica z 8. zasadania MsZ v Krompachoch, 

konaného dňa 07.08.2023 

vo veľkej zasadačke Mestského úradu v Krompachoch. 

 
Prítomní podľa prezenčnej listiny. 

 

Dárius Dubiňák, primátor mesta otvoril a viedol 8. zasadanie Mestského zastupiteľstva 

v Krompachoch.          14.37 hod. 

 

MsZ je uznášaniaschopné, prítomných je 9 poslancov MsZ.  

Ospravedlnili sa poslanci MsZ: Lukáš BAGIN, Marián HOJSTRIČ, Ján ZAHURANEC 

 

1. Otvorenie          

2. Schválenie programu zasadania MsZ  

3. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

4. Voľba návrhovej komisie  

5. Rozpočtové opatrenie č. 13 – č. 17 

6. Návrh na schválenie Zriaďovacej listiny Mestských detských jaslí a návrh Doplnku 

 č. 7 VZN Mesta Krompachy č. 1/2017 o úhradách za poskytovanie sociálnych 

 služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Krompachy 

7. Interpelácie poslancov MsZ 

8.  Rôzne 

9.  Diskusia 

10. Záver 

 

2. Schválenie programu zasadania MsZ      14.37 hod. 

Primátor mesta predložil návrh programu.      

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Stana, Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 8/B.1 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) program 8. MsZ. 

 

Primátor mesta doplnil do bodu Rôzne „Žiadosť Súkromnej spojenej školy EDURAM 

o prenájom priestorov“. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Stana, Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 8/B.2 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zmenu programu 8. MsZ. 
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3. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice    14.38 hod. 

Primátor mesta určil za zapisovateľku Luciu Salokovú a za overovateľov zápisnice poslancov 

Igora JENDRUCHA a Oľgu DZIMKOVÚ. 

 

4. Voľba návrhovej komisie       14.38 hod. 

Primátor mesta predložil návrh na členov návrhovej komisie v zložení poslancov MsZ: Tomáš 

GULA, Radovan ĎORKO a Martin ŠTANCEL. 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Stana, Gula, Ďorko, Štancel 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 8/A.1 viď pripojené k zápisnici (volí) členov návrhovej komisie. 

 

 

5. Rozpočtové opatrenie č. 13 – č. 17       14.38 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál rozpočtové opatrenie č. 13, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Stana, Gula, Ďorko, Štancel 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 8/C.1 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) rozpočtové 

opatrenie č. 13. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál rozpočtové opatrenie č. 14, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Rušinová – nerozumiem transferom. 

Ing. Ján Znanec, vedúci oddelenia školstva, kultúry a športu – sú to prenesené kompetencie 

zo štátu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Stana, Gula, Ďorko, Štancel 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 8/C.2 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) rozpočtové 

opatrenie č. 14. 
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Primátor mesta predložil písomný materiál rozpočtové opatrenie č. 15, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p Rušinová – som sklamaná, že musíme vrátiť peniaze za lyžiarky kurz. Deti by sa mohli ísť 

učiť lyžovať a škola neurobí kurz. 

Ing. Ján Znanec, vedúci oddelenia školstva, kultúry a športu – zisťoval som, prečo sa 

neuskutočnil lyžiarsky kurz. Nebol záujem, rodičia nechceli dofinancovať peniaze.  

p.p. Rušinová – prečo škola neriešila niečo bližšie? 

Primátor mesta – súhlasím, dieťa má možnosť ísť na lyžiarsky kurz a nerieši sa to. 

p.p. Rušinová – poprosím členov Rady školy, aby rozprávali s pani riaditeľkou, aby hľadali 

lyžiarske kurzy, ktoré budú bližšie. 

Primátor mesta – je pravda, že posledné obdobie boli zatvorené lyžiarske strediská, ktoré sú 

bližšie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Stana, Gula, Ďorko, Štancel  

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 8/C.3 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) rozpočtové 

opatrenie č. 15. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál rozpočtové opatrenie č. 16, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Stana, Gula, Ďorko, Štancel 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 8/C.4 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) rozpočtové 

opatrenie č. 16. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál rozpočtové opatrenie č. 17, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

p.p. Rušinová – aké bolo percento vytriedenia? 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb 

– bolo tam pod 30% a tieto peniaze musia ísť na životné prostredie. 

Primátor mesta – článok o vytriedení uverejníme na web a do Krompašského spravodajca  

p.p. Rušinová – percento klesá, ale minulý rok sme nedostali nič. Ľudí treba takýmto spôsobom 

motivovať, že keď budú triediť ešte viac, tak dostaneme ešte viac peňazí. 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb 

– zo zaujímavosti sme sa pozreli čo je v kontajneroch a žiaľ, to čo sa má triediť, sa netriedi. 

 

 



 

4 
 

Hlasovanie: 

Prítomných 9 poslancov MsZ. 

Za  : 9 – Ontko, Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Rušinová, Stana, Gula, Ďorko, Štancel  

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 8/C.5 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) rozpočtové 

opatrenie č. 17. 

 

6. Návrh na schválenie Zriaďovacej listiny Mestských detských jaslí a návrh Doplnku č. 7 

VZN Mesta Krompachy č. 1/2017 o úhradách za poskytovanie sociálnych služieb 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Krompachy    14.50 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Dzimková – Komisia sociálna, zdravotná, bytová a pre rómsku komunitu sa na svojom 

zasadnutí dňa 26. júla 2023 oboznámila s týmto materiálom. Vyjadrenie komisie máte 

v dôvodovej správe. 

p.p Rušinová – hovoríme o sociálnej službe, dávame cenu za úhradu detských jaslí v takej 

výške, ako je teraz. V takej cene túto službu zabezpečuje podnikateľ.  

Malo by to pomôcť najmä mladým rodinám. V rámci sociálnych služieb poskytuje mesto 

služby pre seniorov, opatrovateľskú službu, denný stacionár. Vysoké finančne prostriedky idú 

na školy, ZUŠ, školské kluby. Mesto dáva na to veľa peňazí a my ideme zobrať na malé deti 

400 eur, je to veľa. Buďme solidárni a pomôžme rodičom. Rodičia idú do roboty, lebo nemajú 

dostatok finančných prostriedkov. Na komisii sme navrhli 280 eur. Bola by som radšej, keby 

to bolo menej.  

Poznám prácu na tomto úrade, aký nápor prace má oddelenie organizačno-správne a sociálnych 

vecí. Pán Ivančo a pán Papcun majú na starosti denný stacionár, denné centrum seniorov, 

opatrovateľky, komunitné centrum a ďalšie. Dala by som to na pani prednostku, predsa je  

bývalá zdravotníčka. 

Je potrebné znížiť poplatok a porozmýšľať nad organizačnou štruktúrou. 

Primátor mesta – návrh 280 eur je síce pekný, ale pri obsadenosti 7 detí budeme mať okolo -

22 000 €  spojené s jasľami. Pokiaľ by bola vyššia suma, strata by bola nižšia. Preto je aj toto 

zastupiteľstvo, aby sme sa dohodli na sume. S majetkom obce sa ma zaobchádzať efektívne, 

tak preto je navrhovaná suma 400 eur. 

 

p.p. Dzimková odišla z miestnosti        14.57 hod. 

 

p.p. Stana – zaujímal by ma záujem zo strany rodičov.  

Primátor mesta – aj tí čo navštevujú v súčasnosti jasle a budú pokračovať ďalej, musia si dát 

žiadosť k nám. 

p.p. Rušinová – rodičia o tom nevedia. 

Primátor mesta –  vedia, p. Knišová mala informovať rodičov.  

p.p. Rušinová – volala mi dcéra, že jej kolegyňa má dieťa v jasliach a že nevie, čo má robiť, 

nevedela o ničom. Ľudia nie sú informovaní. Nejedna mamička sa ma pýtala, že kedy budú 
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jasličky hotové a že dúfajú, že nebudú také drahé ako teraz u súkromníka. Keď bude nižší 

príspevok, tak bude aj vyšší záujem zo strany rodičov. Podporme mladé rodiny. Levoča má 

napr. 300 eur, niektoré jasle majú aj 200 eur . Viem, že je to strata pre mesto, ale aspoň takýmto 

spôsobom prilákame mladých ľudí do Krompách. 

p.p. Ďorko – Finančná komisia odporúča pokračovať v čiastke 400 eur. 

p.p. Rušinová – pomôžme mladej rodine. Ja budem hlasovať za 280 eur. 

p.p. Ontko – ja som tiež toho názoru, že 400 eur pri súčasnom rodičovskom príspevku 473 eur, 

nie je nejaký veľký vzhľadom na to, že rodičia si nájdu zamestnanie. Z môjho pohľadu je 400 

eur adekvátna čiastka. 

p.p Rušinová – v škôlke zaplatia za škôlku 18 eur a v jasliach 400 eur. V škôlke sú  študovaní 

a v jasliach nie. 

p.p. Ďorko – bol problém vytvoriť nejakú tabuľku? Nejaký návrh variabilnej platby? 

Primátor mesta – to by bolo príliš komplikované. 

p.p. Rušinová – bol prípad, že mesto stanovilo inú platbu cez prázdniny ako počas školského 

roku a súd to zrušil. 

Ing. Marta Legátova, hlavná kontrolórka mesta – na rok 2023 je schválený bežný rozpočet 

ako vyrovnaný, v bežných výdavkoch  neboli rozpočtované výdavky na detské jasle, na ich 

krytie je potrebné hľadať zdroje v príjmovej časti bežného rozpočtu. Upozorňujem na 

dodržiavanie zákonov o rozpočtových pravidlách. 

p.p. Rušinová – dostávame finančné prostriedky na Ukrajinu. 

p.p. Ontko – do Čl. 13 odsek 1 je potrebné vsunúť starostlivosti o dieťa do 1 roku dieťaťa. 

Bližšie informácie podá Ing. Ivančo.  

Ing. Ján Ivančo, vedúci oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí – VÚC nás 

žiada, že máme upresniť, či chceme mať deti od 1 roka. Pokiaľ to nebude do 1 roka, tak jedna 

zo zamestnankýň musí byť zdravotníčka. 

 

p.p. Rušinová dala poslanecký návrh: poplatok za úhradu na jedno dieťa bol vo výške 280 

eur. 

Hlasovanie za poslanecký návrh: Rušinová 

Zdržali sa: Jendruch, Hlaváč, Stana, Gula, Ďorko, Štancel 

Proti: Ontko 

Poslanecký návrh p.p. Rušinovej neprešiel. 

 

p.p. Dzimková dala poslanecký návrh, ktorý predložila p.p. Rušinová: navrhujem, aby 

úhrada za celodennú starostlivosť ostala nezmenená, t. j.  vo výške 400€/dieťa/mesiac, ale aby 

sa úhrada znížila o alikvotnú čiastku, keď dieťa nebude prítomné v jasliach. 

- týka sa to aj súrodencov a dieťaťa nad 3 roky veku 

Hlasovanie za poslanecký návrh: Rušinová 

Zdržali sa: Jendruch, Hlaváč, Stana, Gula. Ďorko, Štancel 

Proti: Ontko 

Poslanecký návrh p.p. Dzimkovej neprešiel. 

p.p. Ontko dal poslanecký návrh: v Čl. 13 odsek 1: V zariadení starostlivosti o deti do troch 

rokov veku dieťaťa sa poskytuje služba v súlade s § 32b zákona o sociálnych službách na 

podporu zosúlaďovania rodinného života a pracovného života poskytovaním starostlivosti o 

dieťa od 1 roku veku dieťaťa do 31. augusta bezprostredne nasledujúceho po dovŕšení do 
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troch rokov veku dieťaťa, ak sa rodič alebo fyzická osoba, ktorá má dieťa zverené do osobnej 

starostlivosti na základe rozhodnutia súdu, pripravuje na povolanie štúdiom na strednej škole 

alebo na vysokej škole, pripravuje na trh práce alebo vykonáva aktivity spojené so vstupom 

alebo s návratom na trh práce alebo vykonáva zárobkovú činnosť. 

Hlasovanie za poslanecký návrh: všetci prítomní boli za poslanecký návrh 

Poslanecký návrh p.p. Ontka prešiel. 

 

p.p. Stana dal poslanecký návrh: výška úhrady za poskytovanú odbornú činnosť do troch 

rokov veku dieťaťa: 350 € / dieťa / mesiac. 

Hlasovanie za poslanecký návrh: Stana, Hlaváč, Štancel, Ďorko, Gula 

Zdržal sa: Jendruch 

Proti: Rušinová, Ontko 

Poslanecký návrh p.p. Stanu prešiel. 

Hlasovanie: 

Prítomných 8 poslancov MsZ. 

Za  : 8 – Ontko, Jendruch, Hlaváč, Rušinová, Stana, Gula, Ďorko, Štancel 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 8/C.6 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) dôvodovú správu 

k návrhu na schválenie Zriaďovacej listiny Mestských detských jaslí a návrhu Doplnku č. 7 

VZN Mesta Krompachy č. 1/2017. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 8 poslancov MsZ. 

Za  : 7 – Ontko, Jendruch, Hlaváč, Stana, Gula, Ďorko, Štancel 

Zdržal sa : 1 – Rušinová 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 8/B.2 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) Zriaďovaciu listinu 

Mestských detských jasieľ so sídlom Maurerova ulica 14, 053 42 Krompachy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 8 poslancov MsZ.  

Za  : 6 – Ontko, Jendruch, Hlaváč, Stana, Gula, Štancel 

Zdržal sa : 1 – Ďorko 

Proti  : 1 – Rušinová   

MsZ prijalo uznesenie č. 8/B.2 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) Doplnok č. 7 Všeobecne 

záväzného nariadenia Mesta Krompachy č. 1/2017 o úhradách za poskytovanie sociálnych 

služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Krompachy podľa poslaneckého návrhu p.p. Ontka 

a p.p. Stanu. 

 

 

7. Interpelácie poslancov MsZ       15.20 hod. 

V interpeláciách nevystúpil nikto z prítomných poslancov MsZ.   
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8. Rôzne          15.20 hod. 

Primátor mesta oboznámil poslancov so žiadosťou Súkromnej spojenej školy Eduram 

o prenájom priestorov a dal slovo Ing. Ladislavovi Maturkaničovi. 

Ing. Ladislav Maturkanič, riaditeľ Súkromnej spojenej školy EDURAM – za posledné dva 

roky sme riešili veci ohľadom školy aj s pani poslankyňou Rušinovou. 

V piatok, minulý týždeň som mal dohodnuté stretnutie u pána primátora a dostali sme 

z Ministerstva školstva informáciu, že nemáme prenajaté priestory.  

Škola EDURAM sídli v prenajatých priestoroch KSK od roku 2005. Nájomná zmluva trvá do 

31.08.2023. Po dlhých rokovaniach na KSK bola dohoda, že zmluva bude predĺžená do augusta 

2024 a od 01.09.2024 vznikne v týchto priestoroch stredná škola, ktorej zriaďovateľom bude 

KSK. Bola pripravená dohoda, v ktorej sa stanovili podmienky prechodu školy pod KSK. 

Z doteraz neznámych príčin KSK od podpisu zmluvy odstúpil. Od 01.09.2023 pre nás nastala 

nepriaznivá situácia. Škola nemá vlastné priestory a mohlo by nastať prerozdelenie žiakov do 

iných škôl v rámci kraja. 

Dovolil som si preto poprosiť pána primátora , aby sme využili priestory škôl v meste, a to na 

škole SNP a na Maurerovej 14. My sme napadli uznesenie KSK, obrátili sme sa na právnikov.  

Chcem len pripomenúť, že v septembri sme mali 382 žiakov a 44 zamestnancov. Robíme 

všetko pre to, aby tu škola ostala. V júni na zasadnutí zastupiteľstva KSK vystúpila aj pani 

poslankyňa Rušinová. Dohodli sa, že na škole nebude žiadne elokované pracovisko, ako to 

malo vedenie KSK v pláne. Taká škola sa nedá presťahovať zo dňa na deň. Pripravili sme 

žiadosť, ktorá vám je predložená, aby nedošlo k zániku školy. 

Ministerstvo školstva nebude pokračovať v rušení školy, keď budeme mať priestory. Chceme, 

aby škola v Krompachoch existovala. 

Primátor mesta – ja som veľmi rád, že tu prišiel aj pán riaditeľ a vysvetlil situáciu. Mal som 

nejedno stretnutie na KSK, iné nám sľubovali a iná odpoveď prišla. Túto školu musíme v meste 

zachovať. Pracuje na tom aj právnik. 

p.p. Rušinová – som z toho vedľa, naposledy som kontaktovala pána riaditeľa aj pána poslanca 

Hojstriča, pretože je dobrým priateľom predsedu KSK pána Trnku a zároveň je šéfom komisie 

školstva. Upozornila som ho na to, že v materiáloch, ktoré nám boli predložené na majetkovej 

komisii KSK sú nejaké nezrovnalosti. Nechcela som byť v majetkovej komisii, ale zotrvala som 

tam kvôli škole. Zdalo sa mi čudné, že boli predložené materiály na schválenie nájmu, ale 

prenájom priestorov škole EDURAM tam nebol. Pán poslanec Hojstrič ma presvedčil, že práve 

v tejto chvíli rokuje pán riaditeľ Maturkanič s riaditeľom Úradu KSK pánom Bilčákom. O aké 

priestory sa jedná na školách SNP a Maurerova? Lebo škole treba pomôcť. 

Primátor mesta – na škole Maurerova sú 3 triedy, ktoré sú prázdne. Pani riaditeľka sa 

rozprávala s pánom riaditeľom. 

p.p. Rušinová – stačilo by to? 

Ing. Ladislav Maturkanič, riaditeľ Súkromnej spojenej školy EDURAM – počet 6 až 7 

tried by bol optimálny. Rozmýšľali sme, že by sme mali vyučovanie doobeda a poobede. 

p.p. Rušinová – a čo priestory na škole na Ulici M. Šprinca? Sú tam voľné triedy. 

p.p. Primátor – keď sme to začínali riešiť, tak sme sa tam boli hneď pozrieť.  
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Ing. Ladislav Maturkanič – bolo by to veľmi rozkúskované po meste.  Priestory nám ponúkol 

aj pán Kovalčík, aj pán Ďorko.  Uvidíme ako sa zachová VÚC. 

p.p. Rušinová – poslanci VÚC aj napriek mojej prosbe to schválili. To elokované pracovisko 

tam vznikne alebo nevznikne? 

Ing. Ladislav Maturkanič, riaditeľ Súkromnej spojenej školy EDURAM – my sme 

nepožiadali o vyradenie zo siete škôl, preto tam nemôže byť elokované pracovisko. Ak by tam 

aj zriadili elokované pracovisko, tak 44 ľudí by prišlo o prácu. 

p.p. Stana odišiel z miestnosti       15.24 hod. 

 

p.p. Rušinová – je to zo strany KSK absolútne neférové, prepáčte, chcela som povedať iné 

slová na adresu KSK. Na škole je 380 žiakov a toto sa robí. Všade sa v súčasnosti propaguje 

duálne vzdelávanie a táto škola to ponúka. Ľudia pána Trnku volili aj v Krompachoch, dostal 

tu najviac hlasov a on sa takto zachoval. Vystúpila som niekoľkokrát aj na zastupiteľstve KSK, 

stále sa odvolával na to, že  o škole v Krompachoch nie je rozhodnuté.  

Primátor mesta – ja ako primátor sa nemôžem stotožniť s tým, že tu bude elokované 

pracovisko. 

p.p. Rušinová – chcem všetkých poprosiť, možno je to radikálne riešenie, ale ja som za to, aby 

sa aj ľudia v Krompachoch ozvali. Nech sa to dostane do médií.  

Primátor mesta – v tomto prípade musíme ťahať za jeden povraz. 

Ing. Ladislav Maturkanič, riaditeľ Súkromnej spojenej školy EDURAM – čo sa týka 

občianskej aktivity, tak sa urobí nejaká forma podpisovej akcie. Oslovil som ďalšieho právneho 

zástupcu, s ktorým hľadáme možnosti, ako tu školu udržať. KSK dá rozhodnutie, že do dvoch 

týždňov sa máme odsťahovať, ale to nie je možné. Z ich strany je to likvidačné riešenie. 

p.p. Rušinová – ja som za petíciu a treba vytiahnuť ľudí do ulíc, lebo túto školu staval SEZ 

a nie VÚC. To, čo sa robí s našou školou je nepekné. 

Ing Ladislav Maturkanič, riaditeľ Súkromnej spojenej školy SEZ Krompachy – oslovil 

som p. Lukáča z MOONu, ktorý nám pripraví petičné hárky. Poviem ešte jednu zaujímavosť, 

v tomto školskom roku bola naša škola v rámci KSK ocenená a získala ocenenie „Zlatý školský 

parlament. Naša škola sa umiestnila medzi 10timi najlepšími školami, osem škôl získalo 

k oceneniu aj finančnú odmenu 300 eur od Predsedu KSK a dve súkromné, medzi nimi aj naša 

škola, ale dostali sme len ocenenie, žiadnu finančnú odmenu. 

Primátor mesta – bol som na stretnutí s Predsedom  KSK, chcel som sa predstaviť na začiatku 

volebného obdobia ako primátor mesta a mňa osobne zarazilo to, čo mi bolo  povedané na 

začiatku nášho stretnutia medzi dverami, Že som urobil veľmi zle, že pomáham škole 

EDURAM, keď som poskytol náhradné priestory. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných 7 poslancov MsZ.  

Za  : 7 – Ontko, Jendruch, Hlaváč, Rušinová, Gula, Ďorko, Štancel 

Zdržal sa : 0 

Proti  : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 8/C.7 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) žiadosť Súkromnej 

spojenej školy EDURAM o prenájom priestorov. 
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9. Diskusia           15.57 hod. 

 

10. Záver          15.57 hod. 

        

Primátor sa poďakoval poslancom MsZ, že si našli čas na dnešné rokovanie mimo schváleného 

termínu a ukončil 8. zasadnutie MsZ.  

 

 

 

 

V Krompachoch 07.08.2023 

 

Zapísala: Mgr. Lucia SALOKOVÁ 

 

 

 

 

 

Anna NEMČÍKOVÁ      Ing. Dárius DUBIŇÁK 

    prednostka MsÚ                                                                                     primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

O V E R O V A T E L I A: 

Igor JENDRUCH, poslanec MsZ 

Mgr. Oľga DZIMKOVÁ, poslankyňa MsZ 


